
Slovenskemu kulturnemu prostoru
tudi vrsto knjig tujih avtorjev

»Naša specializacija za proiz-
vodnjo knjig izhaja iz potreb do-
mačega trga. ki potrebuje majhne
in srednje naklade do 100 tisoč iz-
vodov, v zelo pestrem izboru z
možnostjo istočasnega tiska v ve-
6ih jezikih. praviloma bogato
opremljene. Praksa nam je poka-
zala. da smo na tem področju tudi
na svetovnem trgu najbolj konku-
renčni in da imamo možnosti, da
plasiramo svojo proizvodnjo prak-
tično v vsako državo sveta - od
najbolj do naimanj razvite. Poleg
tega ustvarja sodelovanje tiskarne
z domačimi in tujimi založniki tudi
nove možnosti za projekte ki si jih
sicer ne bi mogli privoščiti. Ko ti-
skamo knjigo za mozemskega ku-
pca, nam ta dobavi ves material.

Ce se domači založnik odloči, da
izda isto knjigo, je njegov edini
strošek pri prlpravi prevod in plači-
lo avtorskih pravic. S posredova-
njem naše tiskarne je tako izšla na
jugoslovanskem trgu že vrsta
knjig. Na enak način pa lahko

predstavimo in posredujemo tudi
domače avtorje na tujem trgu.

Hkrati z razvojem tiskarne smo
skrbeli za normalno oskrbo s suro-
vinami iz domačih virov in sovlaga-
li v razvoj slovenske papirne indu-
strije. Z dobavitelji surovin že leta
izvažamo po načelu skupnega iz-
voza. Tovarna papirja nam na pri-

mer dobavi papir po izvozni ceni.
mi dodamo naše delo in v tem raz-
merju si delimo tudi devizni priliv.
Izračunali smo, da iztržimo v izvo-
zu za določeno količino papirja na
primer sto dolarjev, če pa ta papir
predelamo v knjigo. dobimo zanj
250 dolarjev.

Pomembno je tudi sodelovanje
tiskarne s krajevno skupnostjo Ko-
roški partizani,- je zaključil Marjan
Černe. Gre predvsem za varovanje
okolja. Krajane namreč upravičeno
moti sicer neškodljiv vonj. ki ga
spušča tiskarna. Pri sušenju barv.
ki so napravljene pretežno iz mine-
ralnih olj. se sproščajo plini z ne-
prijetnim vonjem. Zato imajo v ti-
skarni. kot je dejal njen direktor,
Marjan Černe, že v bližnji prihod-
nosti v načrtu nakup čistilne na-
prave. Pomembno je tudi dejstvo,
da bo nova tehnologija tiska, s ka-
tero bodo posodobili proizvodnjo
v naslednjih letih, temeljila na vo-
dotopnih barvah in bo ta težava
povsem odpadla.
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